
Dagordning 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2020-07-12 

Plats: Mellevi 

Tid: 19:00 

Deltagare Martin Lindbom, Anna Sager, Sara Svadling, Monika Lindqvist, Maria Hägglöf, Johan Engwall. 

Enrico Seeling deltar via Skype 

 

§1. Mötets öppnande 

Martin öppnar mötet 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns 

 

§4. Ekonomi 

Resultat för maj 30450:- summa kassa + bank 521458:- resultat för juni 34278:- summa kassa + bank 

555737:- Resultat för perioden januari – juni 127432:-. Martin går igenom halvårsrapporten lite mer i 

detalj.  

 

§5. Ordförande har ordet 

Martin har haft genomgång med Britta om medlemsregistret, hon ska uppdatera registren och ta ut 

listor på betalningar som saknas. Enrico berättar att vi fått bidrag från kommunen för en 

samverkansaktivitet med Fjärdhundra MTB. Sökt stöd från Ica beviljades inte. Coronabidrag beviljades 

med 22000:-. Bokningstiderna för hallen är omarbetade, Regina har fått mallen. Fotbollsaktivitet 3 

mannaspel har genomförts med ca 20 barn. MTB dagen genomfördes som planerat den 11/7 med 15 

talet deltagare. Aktiviteten genomförs en gång till i slutet på sommaren. Martin kämpar med bredband 

till hallen, kommunen är ogörlig.  

 

 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll 

Landslagets fotbollsskola har genomförts med 36 deltagare. Intresse saknas för fotbollscampen vecka 30, 

endast 3 anmälda. Vi avvaktar till onsdag den 15/7, vid färre än 10 deltagare ställs det in. 

-Handboll 

Försöka få till uppvisningsmatcher för att locka intresserade. Martin kollar med förbundet, Johan med 

Lökke. Beachhandboll spelas i Uppsala 2 lag deltar. 

-Innebandyn 

Inga träningar har börjat. Det har diskuterats att ha en bollskola på söndagar.  

 



Dagordning 

-Skidor/ Friskvård 

Cirkelträning kör utomhus för fullt. 

Barngymnastiken, Maria kan tänka sig fortsätta som ledare men inte ensam. Kan man kolla med 

ungdomsledarna om de kan ställa upp. Maria lägger ut i gympagruppen på fb om ledare. 

 

-Festkommittén 

Inga aktiviteter har genomförts på grund av Covid 19. Martin tar in offerter på material till disckorgar. Vi 

avvaktar med beslut om zombierun. 

§7. Föranmälda frågor 

Martin gör en felanmälan till kommunen om de dåliga näten i målen. Samt de bristfälliga 

hjulanordningarna. 

 

§8. Övriga frågor 

Bredband till Mellevi. Vi har fått en sponsor som är villig att leverera fiber till Mellevi. Kommunen genom 

Claes Lagelius säger nej med hänvisning till LOU, ramavtal och likabehandlingsprincipen. 

 

§9. Nästa möte 

Datum: 2020-08-09 

Tid: 19:00 

Plats: Mellevi 

 

§10. Mötets avslutande 

 


